
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 19. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 57
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor ministeriet ikke allerede i 2006, hvor
problemerne i forbindelse med manglende udgiftskontrol, ørelægernes dob-
beltrolle og kvalitetsproblemer blev rejst over for den daværende minister gen-
nem en række spørgsmål fra flere folketingsmedlemmer, besluttede at
gennemføre en kulegravning af høreapparatområdet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand

1/1

Sundhedsudvalget 2010-11
SUU alm. del Spørgsmål 57
Offentligt


		Folketingstidende
	2010-11-24T16:58:39+0100
	Danmark
	Folketinget - Folketingets administration
	Publishing




